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همدانی: 
 تا روزهای پایانی 

تنور قهرمانی داغ 
خواهد ماند

 بیژیف و کوربانوف با گاتسالوف  
به ایران می آیند

ایسنا: در شرایطی که قرار است ایران 
از ۲ رویداد تحت عنوان رقابت های کشتی 
آزاد و فرنگی جام باشگاه های جهان میزبانی 
کند، این مسابقات جایی در تقویم اتحادیه 
جهانی کشتی ندارد! رقابت های کشتی آزاد 
و فرنگی جام باشگاه های جهان چند سال 
پیش و با ابتکار رسول خادم آغاز و اکثریت 
این رقابت ها نیز به میزبانی ایران برگزار شد. 
این مسابقات در ابتدا مورد تایید اتحادیه 
جهانی کشتی قرار داشت و در تقویم رسمی 
این اتحادیه نیز درج می شد اما آخرین بار این 
مسابقات در سال ۲019 در تقویم اتحادیه 
جهانی قرار گرفت و پس از آن دیگر مسابقاتی 
تحت عنوان جام باشگاه های جهان در تقویم 
اتحادیه جهانی گنجانده نشد. امسال نیز 
در شرایطی که قرار است این رقابت ها در 
دو بخش آزاد و فرنگی به میزبانی تهران و 
اصفهان برگزار شود، رقابت های کشتی آزاد و 
فرنگی جام باشگاه های جهان جایی در تقویم 
اتحادیه جهانی کشتی ندارد و رقابت های 
کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان نیز که 
قرار است اسفند به میزبانی اصفهان برگزار 
شود، در تقویم اتحادیه جهانی کشتی با عنوان 
تورنمنت بین المللی سپاهان کاپ قید شده 
است. رقابت های کشتی آزاد جام باشگاه های 
جهان قرار است پایان هفته جاری با حضور 
تیم های ارمنستان، هند، روسیه، قرقیزستان و 
قزاقستان و نماینده ایران برگزار شود، اما هنوز 
اسامی کشورهای شرکت کننده در کشتی 
فرنگی باشگاه های جهان مشخص نشده است.

خارجازمستطیلسبز

 دومین ثروتمند جهان  
مشتری شیاطین سرخ 

ایلان ماسک، غول تسلا و توییتر، با حساب 
1۵۷ میلیارد پوندی خود به منچستریونایتد 
چشم دوخته است. به گزارش گل، ایلان 
و  جهان  ثروتمند  فرد  دومین  ماسک، 
تصاحب  مذاکرات  توییتر  و  تسلا  مالک 
منچستریونایتد را زیر نظر دارد. گفته می شود 
این میلیاردر حوزه فناوری که دارای ثروت 
شخصی 1۵۷ میلیارد پوندی )190 میلیارد 
دلاری( است، پیش از پایان ضرب الاجل 
پیشنهادها که از سوی برادران گلیزر برای 
جمعه، 1۷ فوریه تعیین شده است، رویدادهای 
اولدترافورد را زیر نظر دارد. هیچ خبر رسمی 
درباره علاقمندی ماسک به لیگ برتری ها 
منتشر نشده اما نشریه دیلی میل ادعا می کند 
که او از مشتاقان خرید این باشگاه است. خبرها 
حاکی است که طرف های ذینفع ده ها قرارداد 
محرمانه  منعقد کرده اند که به آنها امکان 
دسترسی به اطلاعات بخش داده مربوط به 
تصاحب احتمالی یونایتد را می دهد. گروه هایی 
از عربستان سعودی و آمریکا در این ترکیب 
حضور دارند و قطر نیز علاقه زیادی به خرید 

این باشگاه دارد. 

خبـــــر

 پای یحیی روی پوست موز! 
سالپنجم

شماره1494

در  محمدی  گل  یحیی  ملی:  آرمان 
هفته های اخیر صحبت های تندی علیه داوران 
و مسئولان سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال 
داشته است. از سوی دیگر به نظر می رسد عدم 
نتیجه گیری پرسپولیس جایگاه این مربی را 

لرزان کرده است. 
 بازی با فولاد؛ لجن

اوایل بهمن ماه پرسپولیس در اهواز دومین 
شکست فصل خود را تجربه کرد و این در حالی 
است که اکنون سرمربی این تیم در اظهاراتی 
تند مدعی است که حریف نمایش جوانمردانه ای 
از خود به جا نگذاشته است. یحیی گل محمدی 
که در جریان بازی نیز بارها بابت عملکرد حریف 
اعتراض داشت، در نشست خبری از آن با لفظ 
»لجن« از این نمایش یاد کرد. گل محمدی از 
همان ابتدای صحبت هایش در نشست خبری 
به انتقاد از شیوه نمایش تاکتیکی حریف در 
این بازی پرداخت: خیلی دوست دارم درباره 
بازی و مسائل فنی صحبت کنم، اما اتفاقاتی که 
در طول 90 دقیقه افتاد، حال آدم را از فوتبال 
و بازی کردن بد می کند. این بازی لجن بود. 
از شما می پرسم آیا اسم این بازی را می شود 
فوتبال گذاشت؟ اتفاقاتی که در طول این بازی 
افتاد حال آدم را از فوتبال بد می کند. سرمربی 
پرسپولیس در بخش بعدی صحبت هایش به 
ادعای درخواست حریف برای بدون تماشاگر 
شدن بازی پرداخت و از آن به عنوان یک حربه 
برای دستیابی به هدفشان یاد کرد: از مسئولان 
می پرسم چرا این بازی بدون تماشاگر شد؟ 
تنها دلیل این مسأله این است که اجازه بدهند 
صدای مربیان حریف و افرادی که در جایگاه و 
جاهای دیگر نشستند، به داور برسد تا آنها داد 
بزنند و بازی را خراب کنند. هیچ دلیلی وجود 
نداشت که همه دیدارها با تماشاگر باشد، اما این 
ورزشگاه که همه چیز آن عالی است، تماشاگر 

نداشته باشد.
 بازی با آلومینیوم؛ تهدید!

تساوی تیم های پرسپولیس و آلومینیوم 
اراک علاوه بر اینکه باعث شد تا پرسپولیس 
بعد از حدود 111 روز صدرنشینی در لیگ برتر 
را از دست بدهد، زمینه ساز حواشی جدید برای 
این تیم بود. گذشته از عملکرد فنی پرسپولیس 
در این بازی که نقدهای زیادی به آن وارد است 

اظهارات یحیی گل محمدی در نشست خبری 
بعد از بازی همانند بنزین روی آتش، حواشی 
پرسپولیس را بیشتر از هر زمان دیگری شعله ور 
کرد. فارس در این خصوص نوشت: گل محمدی 
در ابتدای صحبت های خود از دست هایی نام برد 
که به دنبال این هستند تا پرسپولیس قهرمان 
ایران نشود. او حتی در اقدامی عجیب اعلام 
کرد که از بازی بعدی با تیم امید پرسپولیس 
وارد مسابقات لیگ برتر می شود تا به این 
شکل اعتراض خود را به اتفاقاتی که به زعم 
او اشتباهات داوری سازمان یافته است، نشان 
دهد. سرمربی پرسپولیس پیام عجیب دیگری 
هم به هواداران این تیم داد و اعلام کرد که تا 
یک سال و نیم آینده آنها نباید منتظر قهرمان 
شدن تیم شان باشند، چراکه این تیم از این 
»جام های فلزی« زیاد دارد )حالا بماند که 
این جام های فلزی روزگاری با ارزش بوده و 
ارزشمندترین عنوان را برای هر باشگاهی به 
ارمغان می آورند!(. اشاره او به این بود که به دلیل 
حضورش در پرسپولیس اجازه قهرمانی به این 
تیم را نمی دهند! »سرخ پوشان در هفته هفتم 
لیگ برتر )اشاره به بازی با تراکتور و شکست 
مقابل این تیم( قهرمان واقعی شده و مردم 
حامی این تیم هستند!« این یکی از عجیب ترین 
صحبت های گل محمدی بود که البته با واکنش 
هواداران در فضای مجازی هم روبه رو شد. 
سرمربی پرسپولیس حتی هشدار عجیبی هم 

به مدیرعامل و اعضای هیأت مدیره این باشگاه 
داد و اعلام کرد که او را نمی توانند از سمتش 
برکنار کنند، چراکه مردم پشتیبان پرسپولیس 
هستند. او حتی اعلام کرد که حکم اخراجش 
را از بالا بالاها صادر می کنند! او حتی در این 
نشست خبری پر حاشیه اعلام کرد که تیمش 
حکومتی نیست!  گل محمدی در بخشی از 
اعتراضات خود مدعی شد که به واسطه اعتراض 
به این موضوع طی هفته آتی و در جدال با نفت 
آبادان با تیم امید برابر حریف حاضر خواهد شد.  
او برای نشان دادن تصمیم قاطع خود در این 
زمینه، در اولین تمرین بعد از دیدار با آلومینیوم 
از نفرات تیم امید خود برای حضور در تمرینات 

دعوت کرد و آنها را زیر نظر گرفت.
 بازی با صنعت؛ 13 پنالتی طلبکاریم! 

یحیی  گل محمدی بعد از برد مقابل صنعت 
نفت و در پاسخ به سؤالی پیرامون گل مشکوک 
دیاباته توضیح داد: برخی صحبت هایی را کردند 
که ممکن است فشار داوری را روی ما بگذارند. 
آقای فیروزی از فوتبالی های قدیمی است اما 
شما ویدیو را از زوایای مختلف ببینید، هیچ 
شکی نیست که گل ما به صنعت نفت سالم 
بود. اما انقدر این مسائل را وارونه جلوه داده اند 
که ممکن است حالا فشار داوری روی تیم ما 
باشد. ما شاید 13 پنالتی طلبکار باشیم، اما من 
در سخت ترین شرایط هم در مورد این مسائل 
اظهارنظر نکرده ام. تمرکزم همیشه روی بخش 

فنی بود، اما متاسفانه تعداد اشتباهات داوری 
زیاد شد و ما ضربه خوردیم و اصلا جایگاه ها در 
جدول لیگ عوض شد. ما دنبال این نیستیم 
که با این صحبت ها از داوری پوئن بگیریم. من 
به این مسائل اعتقاد ندارم و فقط می خواهم 
عدالت در همه بازی ها برقرار باشد. کار داوران 
بسیار سخت است. من روی مدرک و آمار حرف 
می زنم و شما بروید بازی ها را ببینید. شما بروید 
اشتباهات علیه ما و رقبا را ببینید که چه اتفاقی 
رخ داده است. او با اشاره به بازی سپاهان گفت: 
من نگران بازی سپاهان نیستم و سعی می کنم 
تیم را آماده کنم، اما نگران اتفاقاتی هستیم 
که علیه تیم ما رخ می دهد. آن از بحث داوری 
که امتیازات مهمی را از ما گرفتند و این از 
بحث برنامه ریزی که این طور است. همه ارکان 
فدراسیون علیه تیم ما تصمیم گیری می کنند و 

من نگران این موضوع هستم.  
 بازی با هوادار؛ غیبت در نشست 

خبری
به نظر می رسد باشگاه پرسپولیس به عمد 
مانع از حضور یحیی گل محمدی در کنفرانس 
خبری بعد از بازی با هوادار شد. اگر یحیی گل 
محمدی، سرمربی تیم پرسپولیس بعد از بازی با 
هوادار به کنفرانس خبری می رفت؛ می توانست 
با صحبت های جنجالی از سوی کمیته انضباطی 
محروم شود. به خصوص در صحنه ای که تیم 
هوادار به گل رسید، یحیی گل محمدی نزدیک 
به صحنه بود و بارها بالا و پایین پرید تا به داور 
ثابت کند که خطا شده است، اما داور دستور به 

ادامه بازی داد و همان توپ تبدیل به گل شد.
 تصمیم جدید؟

پرسپولیس و یحیی گل محمدی این روزها 
شرایط جالبی ندارند. خبرآنلاین نوشت: تیم 
پرسپولیس در هفته های گذشته موفق نشده 
است نتایج قابل توجهی به دست بیاورد و صدر 
جدول را از دست داده است. در همین خصوص 
اخبار حاکی از آن است که بعد از شکست 
مقابل هوادار، در صورتی که پرسپولیس ۶ 
امتیاز کامل بازی با نفت مسجد سلیمان و 
تراکتور را نگیرد از هدایت تیم پرسپولیس 
کنار می رود. گفتنی است گزینه اصلی درویش 
برای جایگزینی یحیی گل محمدی هم مربی 

خارجی خواهد بود.

   سجده
 محمدرضا حسینی توانست در انزلی احساس 
سبکی کند؛ جایی که او زننده گل اول تیمش روی 
یک کرنر تماشایی دیگر از نوید عاشوری شد و چند 
دقیقه بعد هم با فرصت طلبی و تیزهوشی زمینه ساز 
گل مرتضی تبریزی شد. حسینی بابت این موضوع 

سجده شکر بجا آورد.   

      حضور   
 سیدحسین حسینی بعد از مصدومیتی که 
برایش پیش آمد، نتوانست در 4 مسابقه استقلال 
نفت  و  ن  ما کر مس   ، ن ا ملو  ، ن ها سپا بل  مقا
مسجدسلیمان به میدان برود. او اما با بهبودی 
کامل به دیدار با پیکان رسید و با بازوبند کاپیتانی 

استقلال در زمین حضور یافت.

           مهاجمان جوان 
به نظر می آید در بازی های آینده ربیعی سرمربی 
مس رفستجان  فرصت بیشتری به دو مهاجم جوان 
خود خواهد داد. امید  لطیفی سومین گل فصلش را 
به ثمر رساند و از سوی دیگر اولین گل محمد محبی 
سبب خواهد شد تا ربیعی اعتماد بیشتری به او 

داشته باشد.
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ایسنا: مهاجم اهل مالی تیم فوتبال پرسپولیس که از ناحیه 
سر دچار مصدومیت شده بود، در یکی از بیمارستان های 
تهران تحت درمان قرار گرفت. روز دوشنبه و در جریان دیدار 
پرسپولیس برابر پیکان شیخ دیاباته، بازیکن پرسپولیس از 
ناحیه سر دچار مصدومیت شد و بعد از بازی به بیمارستان 
رفت تا تحت درمان قرار بگیرد. درباره این بازیکن خبر 
می رسد که پزشکان سر او را که دچار شکستگی شده بود 
بخیه زده اند و از بیمارستان مرخص شده است. پرسپولیس 
بعد از شکست یک بر صفر برابر پیکان در جریان هفته بیستم 
لیگ برتر فوتبال ایران، از ساعت 1۲ دیروز تمرینات خود را 

پیگیری کرد.

بیــنالمــلل
یورگن کلوپ در پی برتری ۲ بر صفر خانگی شاگردانش 
مقابل اورتون در هفته بیست و سوم لیگ برتر انگلیس گفت: از 
عملکردمان در این دیدار خوشحالم، لازم بود که در این دیدار 
همان عملکردی را داشته باشیم که می خواهیم انجام دهیم و نه 
بازی  که اورتون می خواست انجام دهد. نمی توان البته همیشه 
از آن اجتناب کرد، اما فکر می کنم اورتون تعداد ضربات شروع 
مجدد بالایی نداشت و من فکر می کنم که ما واقعاً واکنش خوبی 
به ضربات شروع مجدد آنها داشتیم. وی افزود: در کنار این ما 
کاملا بر بازی تسلط داشتیم، به خوبی توپ را در زمین به گردش 
درآوردیم و دوندگی بالایی داشتیم، اما هر دو گل ما روی 

ضدحمله به دست آمد. هر دو گل مان را دوست 
داشتم چون تمامی بازیکنانی که در صحنه 
هر دو گل بودند، در به ثمر رسیدن این دو گل 
نقش داشتند. در این بازی چیزهای خیلی 

متفاوتی از تیم دیدیم و این بهترین بازی 
ما در چند وقت اخیر بود، به خصوص 
که برنده هم شدیم. سرمربی هلندی 
لیورپول همچنین در تمجید از مهاجم 
هلندی اش که در این دیدار اولین گلش 
را برای این تیم به ثمر رساند، اظهار 
داشت: خاکپو عملکرد خوبی از خود به 
نمایش گذاشت. او یک موقعیت خیلی 
خوب برای داروین نونیس خلق کرد و 

لحظات خوب دیگری را هم در این بازی 
در حالی که تحت فشار بود، داشت. گودی 

در این بازی بای وجود اینکه تحت فشار زیادی 
بود، عالی بازی کرد. این سخت ترین گلی نبود 
که او تاکنون به ثمر رسانده، اما این گلی 

است که هر مهاجمی که مدتی است در 
گلزنی ناکام بوده، به دنبال به ثمر 

رساندنش است.

دیدگـــــاه
کادر فنی پرسپولیس پاسخگو باشد 

بهزادداداشزاده
کارشناس فوتبال 

پرسپولیس برابر هوادار در هفته بیستم لیگ برتر تن به 
شکست داد.  پرسپولیس این بار به خودش باخت و داوری 
یا مربی تیم حریف و لجن بازی در کار نبود که بشود عدم 
پیروزی را گردن آنها انداخت. یحیی گل محمدی باید 
پاسخگو باشد. نمی دانم چرا شیخ دیاباته از ابتدا بازی کرد، 
دلیل تعویض این مهاجم چه بود و چرا در دقایق پایانی بازی 
مستقیم در دستور کار قرار گرفت در حالی که تیم به مهاجم 
سرزن نیاز داشت. پرسپولیس مقابل هوادار 3 امتیاز حساس را 
تیم از دست داد، ضمن اینکه بازی با تیم هایی که به دنبال آن 
هستند تا خیالشان از بقا آسوده شود سخت تر است.  مشخص 
بود پرسپولیس آرامش نسبی را در اختیار ندارد. حاشیه کم 
بود ولی تیم از لحاظ روحی و روانی مشکل داشت. فکر می کنم 
در هفته های قبل اتفاقاتی برای پرسپولیس رقم زدند که هنوز 
اثرات آن در تیم مشهود است. پرسپولیس وقتی با حریفان 
خود بازی می کند باید با این تصور وارد زمین شود که یک گل 
از حریفش عقب است تا پس از رسیدن به گل نخست به دنبال 
بهتر کردن خود باشد. در حضور هواداران بدون مشکل داوری 
پرسپولیس نتوانست به حریف خود گلی بزند. فوتبال خوبی را 
از پرسپولیس ندیدیم و 3 امتیاز را به حریف واگذار کرد. تعجب 
من از بازیکنان تیم است که آیا می دانند در چه تیمی بازی 
می کنند و پیراهن چه تیمی را به تن دارند؟ آیا پول هایی که 
صرف خرید آنها شده به اندازه ارزششان است؟ فرشاد فرجی 
به چه دلیل باید از میانه زمین به گلر پاس بدهد؟ چرا توپ را 
به اوت نزد وقتی مسیر بسته بود؟ باید از قرارداد این بازیکن 
مبلغی کم شود چون مقصر این شکست بود و اشتباه محرزی 
کرد.  شیخ دیاباته نباید تعویض می شد و مهاجم برزیلی که 
به تیم اضافه شده هم باید از همان ابتدا وارد زمین می شد. 
عیسی آل کثیر افتضاح بود و مشخص نیست به چه دلیل پول 
زیادی پرداخت شده تا این بازیکن دوباره جذب پرسپولیس 
شود. هر چقدر هم در مورد اینکه فرصت های از دست رفته 
صحبت کنیم فرقی نمی کند چون 3 امتیاز از دست رفته 
است. سرمربی تیم هم باید پاسخگو باشد. الان استقلال 
آرامش نسبی بیشتری دارد. در مقابل پرسپولیس اول فصل 
را نمی بینیم و آرامش در تیم نیست. تمرکز لازم در تیم وجود 
ندارد و گل محمدی هم تمرکز کافی ندارد. تعویض هایی که 
انجام داد به سود تیم نبود و ترکیب خوبی هم وارد زمین نشد. 
او در نشست خبری پایان بازی هم حضور نداشت و مانده چه 
بگوید چون این بار مسائل حاشیه ای باعث شکست تیم نشد.  
پرسپولیس برابر هوادار باخت چون با روزهای خوبش فاصله 
داشت. هنوز فرصت جبران است و باید تمرکز خود را حفظ 
کنند. در جام حذفی با سپاهان بازی دارند که این بازی به 
تعویق افتاده و هر زمان که برگزار شود پرسپولیس باید روز 
فوق العاده ای را سپری کند تا برنده شود. اگر شرایط روحی 
تیم اصلاح نشود قهرمانی از تیم در لیگ برتر و جام حذفی 
گرفته می شود. تیم باید از لحاظ روحی روانی ریکاوری و 
بازیابی شود تا بتواند در بهترین شرایط به مصاف حریفان برود 
و در کورس قهرمانی باقی بماند. حاشیه های قبلی فراموش 
شود و به دنبال 3 امتیاز 10 بازی باقیمانده لیگ و دیدارهای 

جام حدفی باشند.

 فتح ا... زاده: 

 ساپینتو در کرمان چه کار کرد که محرومش کردید؟
علی فتح ا... زاده، مدیرعامل باشگاه استقلال، در خصوص مسایل 

اخیر مطالبی را بیان کرد که در ادامه می خوانید:
 شرایط استقلال 

مدیرعامل باشگاه استقلال اظهار داشت: استقلال در شرایط 
مطلوبی قرار دارد و در چهار بازی اخیر، چهار پیروزی خوب با 
تعداد گل های بالا به دست آورده که نشان دهنده سخت کوشی، 
قدرت و اتحاد تیمی ما است. باشگاه همه توان خود را برای 
حمایت از تیم و  شادی هواداران به کار گرفته و از تلاش های 
همکارانم، بازیکنان و کادر فنی تشکر می کنم. اطمینان دارم 
در سایر مسابقات هم استقلال با همین قدرت و صلابت حضور 
خواهد داشت. فتح ا...زاده گفت: احساس من این است که 
موفقیت و درخشش استقلال برای برخی خیلی گران تمام شده 
و همزمان با پیروزی های پیاپی استقلال، روند حاشیه سازی 
برای تیم ما آغاز شده است. از چند بازی قبل تا به حال، به دلایل 
مختلف سعی شده تا برای استقلال مشکل درست کنند و به 
تصور خودشان این قطار در حال حرکت را سنگ بزنند اما این 
یک خیال باطل است زیرا استقلال، متحد و قدرتمند، به جلو 

می رود و هیچ چیز نمی تواند مانع این اراده تیم ما شود.
 وضعیت سرمربی 

وی با اشاره به اینکه برخی از این حاشیه سازی ها در روزهای 
اخیر، ریشه های غیر واقعی و نادرست دارد، عنوان کرد: به عنوان 
مثال در تصاویری که پس از دیدار با مس کرمان منتشر شد، 
کاملا واضح است که سرمربی ما هیچ کار غیر عادی انجام نداد 
و فقط به سمت هواداران و  سکونشینان استقلال شادی کرد 
که کاملا هم امری طبیعی است. ساپینتو هم مضروب شد، هم 
کارت قرمز گرفت و حالا هم حکم به محرومیت او داده اند که 
این بسیار عجیب و غیر طبیعی است و ما به این تصمیم کاملا 
معترض هستیم. این حساسیتی که دوستان کمیته انضباطی 
روی استقلال دارند، اصلا روی سایر تیم ها وجود ندارد و اتفاقاتی 
توسط سایرین افتاده و حرف هایی زده شده که روزها از آن 

می گذرد اما خبری از عکس العمل کمیته انضباطی نیست!
 مقصر حواشی؟

 مدیرعامل استقلال گفت: اعتقاد راسخ دارم روی نیمکت تیم 
ما حساسیت بی مورد ایجاد شده و از احساسات و هیجانات فوتبالی 

سرمربی ما، به دنبال ابزاری هستند تا جریان بازی ها را به حاشیه 
ببرند. این کارها فوتبالی نیست و باید در زمین مسابقه به دنبال 
رقابت با استقلال باشید. از مسئولان کمیته انضباطی انتظار دارم از 
جوسازی و هیاهوی سایرین، تاثیر نگیرند و با دقت و اشراف کامل و 
بر اساس مدارک و مستندات و انصاف مسایل را بررسی کنند. تنها 
درخواست ما از کمیته انضباطی، عدالت است و این که همه تیمها 
را به یک چشم ببینند و در خصوص همه تیم ها، حساسیت یکسان 
داشته باشند. وی با تاکید بر اینکه باشگاه استقلال در خصوص 
اتفاقات اخیر، از سرمربی خود به طور کامل و تمام قد دفاع می کند، 
اظهار داشت: مقصر این مسایل، شروع کننده حواشی هستند نه 
ساپینتو. شخصا پیگیر این اتفاقات هستم و اجازه نمی دهم کسی 
حق استقلال را پایمال کند. استقلال مکتب قدرت، عزت و افتخار 
است و هرگز اجازه نمی دهیم با کارهای غیر فوتبالی به تیم ما آسیب 
بزنند. شخصا از طریق ریاست فدراسیون پیگیر این مسایل هستم.

 لطمه از داوری 
فتح ا...زاده تاکید کرد: استقلال بیشترین لطمه را بابت داوری 
خورده و ما امتیازات بسیاری به خاطر اشتباهات داوران از دست 
داده ایم. حالا که به یک سوم پایانی لیگ رسیده ایم و حساسیت 
مسابقات بالاتر رفته، فدراسیون فوتبال باید با نهایت دقت اقدام 
به چینش داوران بکند. به هیچ وجه اجازه نمی دهم هیچ حقی 
از استقلال چه در کمیته انضباطی و چه به خاطر اشتباهات 

داوری ضایع شود.  

ستار همدانی  بازیکن سابق تیم ملی فوتبال 
کشورمان و باشگاه استقلال در خصوص 

شرایط این تیم در لیگ برتر صحبت کرد. 
 درباره پیروزی ۲ بر صفر تیم فوتبال 

استقلال مقابل پیکان چه نظری دارید؟
با پیکان سخت بود چراکه تیم  بازی   
منسجمی محسوب می شود و سخت گل 
می خورد. گل زود هنگام قائدی که متخصص 
زدن چنین گل هایی است باعث شد شیرازه 
حریف از هم بپاشد. بعد از آن استقلالی ها 
به خوبی بازی را مدیریت کردند تا 3 امتیاز 
بگیرند.  را  این مسابقه حساس  ارزشمند 
استقلالی ها به خوبی توانستند بر بازی مسلط 
شوند و با حوصله کار کردند و در نهایت گل دوم 
را به زیبایی به ثمر رساندند. پیروزی مقابل 
پیکان برُد باارزشی در خارج از خانه بود تا 
آبی پوشان از کورس قهرمانی عقب نمانند. 
از سوی دیگر باخت پرسپولیس هم انگیزه 
استقلالی ها را بیشتر کرده تا بتوانند امسال هم 

به قهرمانی برسند.
 آیا محرومیت ساپینتو برای استقلال 

مشکل ساز نمی شود؟
شرایط استقلال با این برُد و 3 امتیاز خیلی 
بهتر از گذشته شده است، اما همچنان آرامش 
در نیمکت این تیم وجود ندارد و مشکلاتی را 
برای شان در مسابقات به وجود آورده است. 
امیدوارم مسئولان استقلال اوضاع را مدیریت 
کنند تا بیش از این مشکلاتی گریبانگیر 
ساپینتو نشود و محرومیت او خللی در روند 

نتیجه گیری این تیم وارد نکند.
 شانس قهرمانی آبی پوشان در لیگ 

برتر چقدر است؟
استقلال رقابت سختی با تیم های بالای 
جدول دارد و به همراه پرسپولیس، سپاهان و 
گل گهر نبرد سختی برای کسب عنوان قهرمانی 
در این فصل خواهند داشت. چنین رقابتی 
به طور حتم مسابقات را مهیج و دیدنی تر 
می کند و مسلماً تا روزها و هفته های پایانی 

تنور قهرمانی داغ خواهد ماند.
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 خسروی وفا: فشارها علیه ایران زیاد شده است
رئیس کمیته ملی المپیک گفت با توضیحاتی که به رئیس 
کمیته بین المللی المپیک داده نگاه او درباره عدم رقابت 
ورزشکاران ایرانی با نمایندگان رژیم صهیونیستی تغییر کرده 
است. محمود خسروی وفا در نشست خبری گفت: عرف کمیته 
بین المللی این است که بین سه تا ۵ ماه وقت دارد تا از ساختار 
آنها و با رئیس IOC دیدار داشته باشد و دیدار ما هم بر اساس 
همان بود. رئیس کمیته ملی المپیک تأکید کرد: در تبریکی که 
باخ در شهریورماه برای ما فرستاده بود، گفته بود که می خواهیم 
از نزدیک شما را ببینیم. دو سال است فشارها که ریشه استکباری 
دارد علیه ایران زیاد شده است، به خصوص در چهار، پنج ماه اخیر. 
بیشتر موضوع مربوط به شکایت ها است مثلًا در بحث برگزاری 

انتخابات ها و ما هم پاسخ می دهم. عموماً سؤالات مطرح شده 
علیه ایران کذب است همانند اینکه فلان ورزشکار در اغتشاشات 
محکوم به اعدام شده که کذب بوده است. خسروی وفا تصریح کرد: 
در بحث منشور المپیک بازی نکردن با فلان کشور مطرح بود و من 
 IOC هم توضیح دادم. تصمیم در مورد ورزش در هیئت اجرایی
است و اصلًا جای نگرانی نیست . درباره اغتشاشات ایمیل هایی 
رسیده بود که ورزشکاران زندانی هستند و ما گفتیم چنین چیزی 
نیست و مشمول عفو عمومی شدند. گزارش هایی را در این باره 
ارائه کردیم. به نظرم با یک بیانیه ساده حل می شود و محرومیت و 
تعلیق موضوعی است که برخی به آن دامن می زنند. وی  در مورد 
گرفتن ضمانت از ورزشکاران برای سفرهای برون مرزی، تأکید 

کرد: ورزشکاری در یکی از رشته های کوهستانی پناهنده شد و 
گفته  از او ضمانت خواسته شده است. IOC از ما در این مورد سؤال 
کرد و ما صادقانه پاسخ دادیم که درست است اما این را کمیته 
ملی المپیک نمی گیرد و نقدی هم نیست. قول دادیم بحث گرفتن 
ضمانت نامه را  در دستور جلسه مجمع آینده قرار دهیم و تصمیم 
بگیریم. وی در مورد موضوع رژیم صهیونیستی تصریح کرد: در 
این سی، چهل سال اتفاق نظر نداشتیم. اگر اتفاق نظر داشتیم در 
این دو سال به این موضوعات نمی رسیدیم. ما موضوع را دولتی 
عنوان کردیم ولی من گفتم که این موضوع کاملًا اعتقادی و 
مذهبی  است. نگاه توماس باخ رئیس کمیته بین المللی المپیک 

با این توضیحات تغییر کرد. 


